
 

 

Schriftelijke vragen 

Datum:  06-02-2019 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 

 
Onderwerp:  
 

Raadslid mevrouw Slobbe- Voogt van de fractie CDA heeft gevraagd of onderstaand 
schrijven als schriftelijke vraag kan worden behandeld. 

Aanleiding / toelichting (optioneel) 
 
Onderstaande motie is in maart 2016 raadsbreed aangenomen. 
 
 

Motie  
  
Onderwerp:   Motie vreemd aan de orde van de dag   

                       Motie uitvoering VN Verdrag inzake mensen met een handicap  

  

De raad van de gemeente Zwijndrecht in vergadering bijeen op 8 maart 2016,  

  

Constateert dat :  

- De landen van de Verenigde Naties in een aanvullend verdrag afspraken hebben                                 

gemaakt over de rechten van de mens met een handicap;  

- de Tweede kamer heeft ingestemd met de ratificatie van dit verdrag;  

- gemeenten vanaf 1 januari 2017 de verplichting krijgen lokaal inclusief beleid uit te 

voeren;       

- degene tot wie het verbod van onderscheid zich richt, daarnaast zorg draagt voor de              

algemene toegankelijkheid voor personen met een handicap of chronische ziekte, tenzij 

dat  voor hem een onevenredige belasting vormt;  

- deze regels in ieder geval betrekking hebben op de geleidelijke verwezenlijking van de              

algemene toegankelijkheid, op het treffen van voorzieningen van eenvoudige aard en op 

de  evenredigheid van de belasting.  

  

De raad, gehoord de beraadslaging Overwegende  

dat:  

- Ieder zich dient in te zetten om mensen met een handicap in de samenleving volwaardig 

te laten meedoen en niet buiten te sluiten;  

- het van belang is de sociale samenhang van mensen te bevorderen, zodat gesproken 

kan  worden van een inclusieve samenleving, die uitsluiting van mensen tegengaat;       

- de gemeente hierin een voorbeeldfunctie heeft te vervullen en een actieve bijdrage kan              

leveren aan de uitvoering van dit verdrag  
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Roept het college op:  

- Te inventariseren in hoeverre bestaand en gemeentelijk beleid en gemeentelijke 

regelgeving al dan niet voldoen aan dit verdrag;  

- daartoe in overleg te gaan met mensen met een handicap en/of hun 

vertegenwoordigers, ondernemersplatform en andere maatschappelijk relevante 

organisaties;  

- de resultaten hiervan mee te delen aan de raad voor 1 september 2016  waarbij wordt             

aangegeven wat de afzonderlijke kosten zijn om aan het verdrag te voldoen en dit 

verwerken in een voorstel, hoe te kunnen voldoen aan dit verdrag, waarna de raad kan 

beoordelen hoe  dit meegenomen kan worden in de meerjarenbegroting van 2017;  

  

 Samenvatting:   

Onlangs is in de Tweede Kamer een ratificatie van dit VN-verdrag. Hiermee komt een 
inclusieve samenleving, waarin iedereen meedoet, binnen bereik. Met dit verdrag worden 
gemeenten gevraagd periodiek integrale plannen vast te stellen waarin zij beschrijven hoe 
zij op basis van de lokale kenmerken willen werken aan de implementatie van het 
VNverdrag. Daarnaast moeten gemeenten als aandachtspunt meenemen of een bouwplan 
voldoet aan fysieke toegankelijkheid voor mensen met een beperking.  
  

 

Vraag:  

Wij als CDA fractie hebben, over de raadsbrede aangenomen motie van maart 2016, nog 
geen terugkoppeling gehad en zijn erg benieuwd naar de bevindingen.  
 
 
 
Ondertekening fractie: 
Fractie: CDA 
Naam:  Mirjam Slobbe-Voogt 
 
Let op: alle vragen en antwoorden worden in Ibabs geplaatst en zijn daarmee openbaar en 
voor iedereen beschikbaar.   
 
 
Ad1) De antwoorden op vragen en/of de gewenste toelichting over een geagendeerd voorstel zijn uiterlijk op 
maandag voorafgaang aan de politieke markt om 15.00 uur beschikbaar indien de vragen uiterlijk op de 
woensdag voorafgaand aan dezelfde politieke markt zijn ingediend bij de griffie.  
 
Ad2) Schriftelijke vragen worden uiterlijk binnen 30 dagen beantwoord. 


